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Protokół Nr 32/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 25 stycznia 2023 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

  

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:05, a zakończyło się o godzinie 15:00.         

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Królikowski - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Podczas posiedzenia nieobecna Członek Komisji – Krystyna Wyszyńska 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia: 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Opracowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2022 rok. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Poinformował o przekazaniu dodatkowego projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie założenia Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu oraz Branżowej 

Szkoły I Stopnia Specjalnej, który zostanie omówiony w pkt. 4 porządku obrad Komisji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Ad. 3 

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 

3.1.Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2022 rok. 
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Wojciech Cheba – Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. Poinformował o zdarzeniu związanym  

z wystąpieniem wichur na terenie Województwa Zachodniopomorskiego.  Poinformował  

o wystąpieniu problemów z komunikacją,  awarią sieci komórkowych oraz problemach 

związanych z komunikacją pomiędzy Strażą Pożarną i Policją.  Poinformował o zwołaniu 

Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego.  Poinformował o zakupie agregatu 

prądotwórczego. Jest to agregat o dużej mocy, posiadający wózek do jego przewożenia. Będzie 

możliwość wykorzystania jego w jednostkach organizacyjnych znajdujących się na terenie 

Powiatu Myśliborskiego.  Agregat będzie mógł zasilić dwa piętra budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu.  

Kolejnym zdarzeniem jest wybuch wojny na Ukrainie.  Powołano zespół Zarządzania 

Kryzysowego, na którym przedstawiono sytuację przez Burmistrzów i Wójtów Gmin Powiatu 

Myśliborskiego  o możliwościach przyjęcia uchodźców,  możliwości uruchomienia punktów 

zbiórek  na pomoc dla uchodźców. Poinformował o uchodźcach przebywających  

w miejscowości Rów.  W jednym z budynków przyjęto 106 osób,  drugi z nich był 

administrowany przez Gminę Myślibórz,  przebywało w nim 90 osób.  Uchodźcy przebywali 

w wyżej wymienionych budynkach od początku marca do końca miesiąca czerwca.  Część 

uchodźców była pracownikami firmy Barlinek Inwestycje,  w miesiącu czerwcu zostało im 

zorganizowane nowe miejsce pobytu w Gorzowie Wielkopolskim,  pozostałe  osoby wyjechały 

znajdując sobie nowe miejsca pobytu. W tej chwili w miejscowości nie przebywają 

uchodźcy.  Nadmienić należy że budynki w dalszym ciągu są gotowe na przyjęcie 

uchodźców.  Zwrócił uwagę na duże koszty utrzymania obiektów.  

Poinformował, że następne posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku odbyło się  

w miesiącu marcu i dotyczyło sytuacji covidowej na terenie Powiatu Myśliborskiego.  Dyrektor 

Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego przedstawiła sytuację na terenie powiatu.  Oprócz 

zachorowań na Covid-19 omówiono inne przypadki chorób na terenie powiatu,  nie odbiegały 

one od statystyk z lat poprzednich. 

Zauważył,  że dane dotyczące zachorowań na Covid-19 również nie były niepokojące, ich 

liczba się zmniejszyła. 

Następne posiedzenie dotyczyło omówienia sytuacji na Odrze. Powiat Myśliborski graniczy  

z 9 km rzeki Odry na terenie Gminy Boleszkowice.  Był to teren zagrożony z spływem śniętych 

ryb. Starosta Myśliborski był w ciągłym kontakcie z Wójtem Gminy Boleszkowice. Na 

posiedzeniu Komisji Wójt przedstawił sytuację na terenie Gminy 

Boleszkowice.  Przeprowadzono wizje lokalne. Sytuacja na odcinku rzeki była 

ustabilizowana,  gdyż jest to prosty odcinek rzeki,  bez zakoli i  śnięta ryba spływająca  

z Województwa Lubuskiego płynęła dalej. W czasie przeprowadzonych wizji lokalnych 

pojedyncze sztuki zostały odłowione,  Inspektorat Weterynarii pobrał próbki i wysłano je do 

analizy. Poinformował o podjętych działaniach związanych z wyjaśnieniem kwestii śniętych 

ryb.  

Ostatnie z posiedzeń dotyczyło przygotowania do sezonu zimowego, omówienia sytuacji 

dotyczących osób bezdomnych,  remontu dróg i  przygotowania do zimy.  Omówiono kwestie 

finansowe i zaopiniowano projekt budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2023 rok. 

Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji 
Odniósł się do tematu dotyczącego zakupu agregatu prądotwórczego, zwrócił uwagę, że dzięki 

temu Powiat Myśliborski jest zabezpieczony.  
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Wojciech Cheba – Główny Specjalista w Biurze ds. Obronnych i Zarządzania 

Kryzysowego 
Poinformował, że oprócz agregatu został zakupiony wózek do jego transportu. Jest to zatem 

agregat mobilny z możliwością przemieszczania.  Może być zatem używany w jednostkach na 

terenie Powiatu Myśliborskiego. Podał informacje na temat kosztów zakupy przedmiotowego 

agregatu. Przekazał że agregat ma moc 60 kW.  Podał informacje na temat działania 

przedmiotowego sprzętu,  zwrócił uwagę że może on zasilić dwa piętra w budynku Starostwa 

Powiatowego.  
 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

3.2.Informacja dotycząca średniego wynagrodzenia nauczycieli w roku 2022 w Powiecie 

Myśliborskim. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zwrócił uwagę na niski poziom wynagrodzeń nauczycieli. Podał przykład sytuacji  

z zatrudnieniem i wynagrodzeniem nauczyciela stażysty. Zapytał, ile Powiat musiał dołożyć do 

wynagrodzeń nauczycieli, poprosił o przygotowanie dla radnych informacji w tej sprawie? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Podała dane dotyczące dopłaty do szkół niepublicznych. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zwrócił uwagę na sytuację w placówkach. Odniósł się do sytuacji w szkołach podstawowych.  

Zapytał jakie nowe kierunki powstały w szkołach ponadpodstawowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że jeżeli chodzi o rok szkolny 2022/2023 nie powstały żadne nowe kierunki 

kształcenia. 

 

Tomasz Jarema - Członek Komisji 

Zauważył, że przewidziano 7,8% regulacji dla prac nauczycieli.  Zapytał, czy Naczelnik 

posiada informacje na temat zwiększenia kwoty bazowej?  

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że nie ma takich informacji.  

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zapytał o kwestię waloryzacji wynagrodzeń w Starostwie Powiatowym i w jednostkach 

podległych? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że nie posiada informacji w tej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono 

Kolejno: 
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Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 

Zaproponował rozpatrzenie dodatkowego projektu uchwały przedstawionego na posiedzenie 

Komisji: 

Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie założenia Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu oraz Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała że rok szkolny 2022/2023  

i założenie Szkoły Branżowej Specjalnej przy MOS w Smolnicy, pokazało potrzebę 

funkcjonowania takiej placówki.  Poinformowała o naborze do szkoły jaka powstała.  Obecnie 

przebywa w niej 16 osób.  Potrzeba zatem jest, zadaniem Powiatu jest utworzenie szkoły  

o takim profilu. Utworzenie Szkoły Branżowej Specjalnej przy MOS w Smolnicy  było etapem 

przejściowym,  docelowo placówka miała zostać utworzona w Myśliborzu. 

Zwróciła uwagę na remonty i przygotowanie bazy.  Aby optymalnie wykorzystać budynek przy 

ulicy Marcinkowskiego 10 w Myśliborzu możemy dokonać utworzenia placówki w tej 

lokalizacji.  Zwróciła uwagę, że częściowe warunki bazowe są w przedmiotowym 

budynku.  Młodzież już przebywała w budynku jednak decyzją Kuratora została przeniesiona 

do Smolnicy.  Przekazała, że większość bazy znajduje się w budynku przy ul. 

Marcinkowskiego, część wyposażenia zostanie przeniesiona z budynku w Renicach.  

Poruszyła kwestię dotyczącą rekrutacji.  Przekazała, że jeżeli decyzja Rady Powiatu będzie 

pozytywna i placówka będzie mogła być utworzona,  ten typ szkoły zostanie zamknięty  

w Smolnicy,  gdzie pozostanie tylko szkoła podstawowa. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy Kurator Oświaty wyrazi zgodę na likwidację szkoły w Smolnicy? 
 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że nie ma informacji w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zauważył, że może być taka sytuacja iż Rada Powiatu wyrazi zgodę na utworzenie placówki,  

a Kurator nie wyrazi zgody na likwidację szkoły w Smolnicy. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Zwróciła uwagę, że kontrola przeprowadzona w jednostce wykazała, że wszystko jest 

prowadzone prawidłowo. Jednakże argument na likwidację szkoły Branżowej I Stopnia 

Smolnicy jest taki,  że pozostanie tam szkoła podstawowa, a szkoła branżowa zostanie 

uruchomiona w Myśliborzu. 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Zauważył, że takie było od początku założenie.  Szkoła branżowa została przeniesiona do 

Smolnicy decyzją Kuratora Oświaty, jednak na dzień dzisiejszy pozostawiając szkołę branżową 

w Smolnicy stwarza to kłopot w zakresie braku możliwości dokonania naboru do szkoły 

podstawowej. Przekazał, że zaproponowane działania są dobre, nie wiemy co zrobi Kurator, 

może zablokować to, bądź nie. 

Zwrócił uwagę na pierwotnie  podjętą decyzję na sesji Rady Powiatu w zakresie utworzenia 

Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej. Pewne koszty będą poniesione, jednak taki był plan 

działania. Remontów na razie nie będziemy wykonywać, zatem będzie to dobre rozwiązanie. 
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Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Zauważyła, że nic by nie stało na przeszkodzie, aby szkoła nie byłaby zlikwidowana,   

a wygaszona w sposób naturalny poprzez brak naboru na ten kierunek. 

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Zauważył, że Zarząd Powiatu wraz z Wydziałem powinien podjąć takie działania, aby sprawa 

ta była prawidłowo wykonana. 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przekazała, że jeżeli Kurator Oświaty nie zaopiniuje pozytywnie wniosku o likwidację 

szkoły,  wówczas może ona zakończyć swoją działalność  w sposób naturalny, gdyż nikt nie 

będzie do niej prowadził naboru. 

 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Doprecyzował, że na spotkaniu z radnymi podjęto decyzję, że nie będziemy likwidować tej 

szkoły, tylko wygaśnie ona z biegiem czasu samoistnie. Nie będziemy w ten sposób 

prowokować sytuacji konfliktowej w Kuratorium Oświaty. Decyzja w tej sprawie została 

podjęta, dlatego też nie ma uchwały o likwidacji szkoły. Przekazał, że jeżeli chodzi o powołanie 

placówki w Myśliborzu, nie jest to nowa sytuacja, gdyż taka decyzja została podjęta przez 

Zarząd Powiatu, podjęto uchwałę w tej sprawie, którą wszyscy radni otrzymali.  Jest  

w niej wyraźnie napisane że powołanie szkoły branżowej w Smolnicy jest pierwszym 

etapem,  natomiast drugi etap to powołanie MOS oraz Szkoły branżowej i przeniesienie jej do 

Myśliborza.  Ma to swoje odzwierciedlenie w umowach,  jakie zostały podpisane  

z pracownikami.  Są to umowy na czas określony,  zostały one przygotowane przez Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. W umowach zawarto zapis, że zostały zawarte na 

czas określony z tego względu że od 1 września 2023 roku powstaje Młodzieżowy Ośrodek 

Socjoterapii w Myśliborzu ze Szkołą Branżową I Stopnia Specjalną na bazie szkoły specjalnej 

w Smolnicy.  Poinformował, że treść umów została przedstawiona na spotkaniu z radnymi.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że na Zarządzie Powiatu odbyła się burzliwa dyskusja na ten temat.  Zauważył, że 

po podjęciu uchwały o likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach 

zaczęto mówić o  Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Myśliborzu.  Jednakże od tamtego 

czasu minęło półtora roku,  nic prócz rozmów że to ma być, nie wydarzyło się.  Przekazał, że 

jako radny wyszedł z inicjatywą, aby Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

opracowało jakie są koszty finansowania takiego MOS.  Należy zapytać ile ma być tam 

uczniów i jak się będzie bilansować ten ośrodek? Jak mamy podejmować decyzję,  

w tak trudnym czasie bez żadnego przedstawienia struktury finansowej takiego 

ośrodka.  Przekazał, że nie może się z tym zgodzić.  Na Zarządzie Powiatu odrzucono projekt 

uchwały, w którym przyjmowało się, iż w jednostce ma przebywać 24 

wychowanków.  Poruszył kwestię dotyczącą bilansowania się jednostki.  Przekazał, że nie 

otrzymał żadnej informacji prócz tego, że ma być powołany MOS. Nie podano informacji na 

temat kosztów finansowania jednostki. Zwrócił uwagę na złożone wnioski o podwyżki dla 

pracowników.  Skarbnik nie jest w stanie przedstawić jaki będzie ich skutek finansowy, zwraca 

uwagę na problemy finansowe powiatu.  Zwrócił uwagę na zobowiązania  wymagalne, jakie 

posiadają szpitale powiatowe, w Szpitalu w Dębnie jest to kwota 6,5 miliona zł. Zapytał  

z czego to zostanie zapłacone? 
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Robert Dudek – Członek Komisji 

Zauważył, że Członek Zarządu zadaje pytania radnym, a tak naprawdę powinny być one zadane 

dla Członka Zarządu.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Zauważył, że wielokrotnie zadawał pytania na Zarządzie Powiatu w tej sprawie.  Zapytał, czy 

radni zapoznali się z ekspertyzą dotyczącą budynku znajdującego się na ulicy 

Marcinkowskiego w Myśliborzu?  

 

Tomasz Jarema - Członek Komisji 

Przekazał, że radni nie otrzymali tego dokumentu. 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zwrócił uwagę, że w budynku przebywają dzieci, ze wszystkimi pozwoleniami które były 

wymagane.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że mówi o tym co będzie jeżeli będzie zwiększona liczba dzieci i obsady  

w placówce.  

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zwrócił uwagę, że w budynku od wielu lat przebywało 100 dzieci. 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Poinformował, że zawnioskował o przekazanie informacji na temat działalności Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu i CKZ.  

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Przekazał, że jeżeli chodzi o sprawę dotyczącą podwyżek dla pracowników to ostatnio na 

spotkaniu też o tym rozmawiano.  Starosta jasno stwierdził, że  środki na ten cel są 

zabezpieczone i powiat poradzi sobie z podwyżkami dla pracowników.  

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że nie ma wiedzy na temat wysokości podwyżek dla pracowników.  

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zauważył, że dwa lata pandemii spowodowały to, że Domy Wczasów Dziecięcych zostały 

wzięte pod lupę i przygotowano ustawę, która wskazuje nowe zasady prowadzenia tego typu 

jednostek. Stąd też Domy Wczasów Dziecięcych niewątpliwie mają trudną sytuację,  natomiast 

prawda jest też taka,  że  jeżeli odniesiemy się do okresu przed pandemią w budynku zawsze 

przybywało około 100 dzieci. Dyrekcja placówki miała pozwolenie na przebywanie tych dzieci 

w tym budynku. Zauważył, że dzieci nadal są przyjmowane w jednostce.  

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Potwierdził, że wszystkie zezwolenia na prowadzenie placówki są.   

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę na dokumentację projektową jaka jest wykonywana w kwestii remontu piwnic 

i poddasza budynku. Zwrócił uwagę, na informację jaką otrzymał dotyczącą funkcjonowania 

Domu Wczasów Dziecięcych i jakie straty przyniosła jednostka.  
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Mariusz Norsesowicz – Członek Zarządu 

Wracając do tematu dotyczącego utworzenia MOS w Myśliborzu,  przypomniał że zostało to 

już wykonane i szkoła funkcjonowała do momentu, kiedy decyzją Kuratorium Oświaty dzieci 

zostały przeniesione do placówki Smolnicy. Przekazał że otrzymywał pozytywne informacje 

od mieszkańców, na temat działań jakie były wykonywane w jednostce.  Przekazał że pomysł 

utworzenia MOS w Myśliborzu, jest dobrym pomysłem.  Jeżeli chodzi o finansowanie  

i utrzymanie jednostki to kwestie edukacyjne rządzą się innymi prawami,  zyski nie są 

wymierne w sensie biznesowym.  Przekazał, że Zarząd Powiatu przekazał komisjom do 

rozpatrzenia ten projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu,  po to żeby w temat ten był 

przedyskutowany. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że nie ma wątpliwości, iż jest to dobra inicjatywa. Jednak jako radny cały czas 

próbuje dowiedzieć się jakie będą koszty funkcjonowania tej jednostki.  Zapytał, czy stać jest 

nas na to, aby utrzymać placówkę. Jakie będą jej koszty funkcjonowania? Poprosił o ich 

przedstawienie.  Zauważył, że nie on jest inspiratorem tych działań tylko ktoś inny i ten ktoś 

powinien zabiegać o to, aby przekonać radnych żeby zagłosowali za powołaniem jednostki. 

Przekazał, że powinien dostać wszelkie dokumenty i wyjaśnienia  związane z utworzeniem 

placówki.  Zwrócił uwagę na sytuację w oświacie. Jednostka nie wyjdzie na zero, pytanie jest 

zatem takie, ile mamy do tego dołożyć? Drugą rzeczą jest to iż MOS nie jest zadaniem własnym 

powiatu. Zwrócił uwagę na utworzenie Środowiskowego Domu Samopomocy typu D  

w Barlinku, które jest prowadzone przez Stowarzyszenie BRATEK,  gdzie Powiat nie dokłada 

do jego funkcjonowania środków finansowych. 

W przypadku założenia MOS w Myśliborzu, nikt nie przedstawia informacji na temat kosztów 

jakie będzie trzeba ponieść na prowadzenie jednostki.  Zauważył że cały czas próbuje 

rozmawiać na ten temat, jednak nikt nie udziela odpowiedzi w tej sprawie, zapytał dlaczego 

jest to temat tabu? 

Zwrócił uwagę na kwestię biznesową podejścia do tematu. Jeżeli placówka będzie się 

bilansować, będzie jak najbardziej za jej utworzeniem,  jednak ktoś powinien przedstawić  

jakiekolwiek założenia w tej sprawie. 

Przekazał, że nie chce być odbierany jako wróg utworzenia zadania, ale głosując chce mieć 

świadomość, że placówka będzie funkcjonować  bilansując się.  

Zwrócił uwagę, że od 2018 roku do końca działalności Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach Powiat Myśliborski dołożył do jego działalności 10 700 000,00 

zł. Przedstawił odpowiedź  Starosty Myśliborskiego, jaką uzyskał na  złożone 

zapytanie  dotyczących kosztów jakie poniesiono na MOW w Renicach.  

Przekazał, że jeżeli ktoś przedstawi, że nowo utworzony ośrodek będzie się finansował na 

zero,  to będzie jak najbardziej za jego utworzeniem. Inicjator tego przedsięwzięcia powinien 

przekazać te informacje.  

 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Przekazał, że inicjatorem tego przedsięwzięcia jest przede wszystkim Zarząd Powiatu. To 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę w tej sprawie, w której  jest przeprowadzona kalkulacja   

w zakresie ilości etatów i wysokości uzyskanej subwencji. Było to dosyć szczegółowo 

przedstawione Zarządowi Powiatu.  Na wniosek radnego Kuziela radni otrzymali kalkulację 

dotyczącą uruchomienia MOS w Myśliborzu, gdzie wskazano że przy 48 wychowankach ten 

ośrodek już się bilansuje. Radni zatem mają takie kalkulacje, były one wykonane na wniosek 

Zarządu.  Zauważył, że radny przywołał w swojej wypowiedzi stronę biznesową. Przekazał, że 

w powiecie funkcjonują spółki prawa handlowego, które powinny opierać się wyłącznie na 

zasadach kapitalistycznych, czyli jeżeli zarabiają na siebie to funkcjonują, a jeżeli nie to 
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bankrutują. Zwrócił uwagę ile dokładamy do takich spółek, do których nie powinniśmy 

dokładać.  Natomiast oświata opiera się na działalności społecznej. Nie można jej traktować 

jak przedsiębiorstwa handlowego. Z założenia nie jest to misja szkoły.  Przedsiębiorstwami 

handlowymi są spółki prawa handlowego. Zwrócił uwagę, że Powiat dofinansowuje je dużą 

ilością środków finansowych.  

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zauważył, że kadra jaka zostanie zatrudniona w jednostce, to nie są nowe osoby, ale ludzie, 

którym i tak już płacimy. Czy przyjdą oni do pracy do jednostki w Myśliborzu, czy w innym 

mieście i tak będziemy musieli wypłacić im wynagrodzenia.  

Zauważył, że prace nauczycielskie generują od 80% do 90% kosztów  utrzymania 

jednostki. Jeżeli pomyślimy w ten sposób, że gro ludzi, którzy będą tu zatrudnieni już jest 

zatrudnionych w naszych placówkach i przejdą oni z nich do pracy w jednostce  

w Myśliborzu,  to i tak będziemy im płacić.  Przekazał, że będą też to ludzie z odpowiednimi 

kwalifikacjami. Zwrócił uwagę że młodzi ludzie nie chcą podejmować zatrudnienia za niskie 

wynagrodzenie,  oczekują wysokiej płacy.  Do jednostki zostanie zatrudniona doświadczona 

kadra. Jeżeli liczymy koszty utrzymania MOS, to musimy odjąć koszty, które nie będą 

generować nauczyciele i wychowawcy w pozostałych placówkach, w których obecnie pracują.  

Nie do końca zatem jest tak, że jak tworzymy nową jednostkę to 100% kadry będzie musiała 

być do niej zatrudniona.  

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że będzie powołana placówka, w której będą zatrudnieni nauczyciele i wychowawcy 

na etatach, jeżeli przejdą oni z innych placówek, będą musieli mieć wypłacane 

wynagrodzenie.  Skądś te pieniądze będą musieli musiały być wzięte.  

Zwrócił uwagę,  że powiat dopłacił do funkcjonowania Branżowej Szkoły w Smolnicy środki 

finansowe z uwagi na to, że nie została jeszcze naliczona subwencja na jej 

funkcjonowanie. Powołanie nowej placówki od września spowoduje znowu konieczność 

dopłacenia z uwagi na brak subwencji.  Odniósł się do przedstawionej kalkulacji utworzenia 

MOS w Myśliborzu, zwrócił uwagę, że jest ona niekompletna, brakuje w niej danych.  

Odniósł się do wypowiedzi dotyczącej spółek prawa handlowego, w Powiecie funkcjonują 

dwie tj. Szpital w Dębnie i Szpital w Barlinku. Przekazał, że jeżeli chodzi o dopłacanie do ich 

działalności to w roku 2020 Szpital Barlinek otrzymał środki w wysokości 600 tys. zł w postaci 

pożyczek, które zostały rozliczone w tym roku na rzecz dopłat. W 2021 roku przekazano 

dotacje w wysokości 250 tys. zł  na zakup sprzętu. W 2022  roku dopłacono po 100 tys. zł  do 

Nocnej i Świątecznej Opieki Medycznej w Myśliborzu i w Barlinku. Zwrócił uwagę na środki 

finansowe jakie przekazano dla Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu,  tylko przez dwa lata 

przekazano dla jednostki kwotę 1 000 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zauważył, że pozostałe środki finansowe dla szpitala były przekazywane przez 

Gminę  Barlinek. 

 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Przekazał, że w 2017 roku Powiat Myśliborski dołożył do funkcjonowania Szpitala w Dębnie 

kwotę 1 000 000,00 zł, w 2018 roku kwotę 1 500 000,00 zł, w 2020 roku kwotę 2 500 000,00 

zł. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że czym innym jest szpital i jego działalność jaką wykonuje. 

 



9 
 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Przekazał, że oświata jest też powołana do czegoś więcej niż generowanie zysków, też jest 

specyficzną działalnością, na której nie uda się zarabiać. Zwrócił uwagę, na wydatki w Gminie 

Myślibórz na oświatę, które są dwa razy większe niż powiatowe. 

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Zgodził się z tym, że kalkulacja powinna być przedstawiona. Zwrócił uwagę na rozmowy  

i koncepcje jakie uzgodniono w zakresie zagospodarowania budynku na ul. Marcinkowskiego. 

Przekazywano, że dzięki utworzeniu MOS zmniejszą się koszty związane z utrzymaniem 

budynku.  

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że podjęta wcześniej uchwała, była uchwałą intencyjną, aby pokazać kierunek 

rozwoju. Jednak od tego momentu nic nie wykonano, aby ten ośrodek powołać. Zwrócił uwagę 

na brak informacji dotyczących tego jak ten MOS ma działać, jakie będzie potrzebował środki 

finansowe, ile dzieci będzie w nim kształconych. Jak zatem można coś zrobić nie wiedząc jakie 

to będzie wiązało za sobą skutki. 

Podał przykład Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpitala w Dębnie gdzie omówiono temat 

dotyczący zakupu tomografu,  w pierwszej kolejności zapytano o koszty i zostały one 

przedstawione.   

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Zwrócił uwagę, że Rada Powiatu wybiera Zarząd Powiatu,  który przedstawia projekty 

uchwał.  Powinny one być szczegółowo przeanalizowane na posiedzeniach Zarządu 

Powiatu.  Poruszył kwestię dotyczącą podejmowania uchwał przez Radę Powiatu.  

Tomasz Jarema - Członek Komisji 

Przekazał że w jednostce w Smolnicy obecnie  znajduje się szkoła podstawowa oraz Branżowa 

Szkoła I stopnia Specjalna.  Zapytał, czy od 1 września,  jak szkoła branżowa pozostanie  

w Smolnicy nie będzie można wykonywać naboru do szkoły podstawowej? 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Odpowiedział, że tak. 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Potwierdziła, zwróciła uwagę, że budynek nie pomieści tak dużej liczby uczniów. 

Tomasz Jarema - Członek Komisji 

Przekazał, że ośrodek w Myśliborzu zostanie utworzony,  rozmowy z Kuratorium Oświaty  

w sprawie likwidacji  w Branżowej Szkoły I stopnia w Smolnicy nie będą 

przeprowadzone,  zatem  nadal nie będzie możliwości naboru do szkoły podstawowej. 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że  jeżeli zostanie utworzony MOS  w Myśliborzu,  dzieci z branżowej szkoły 

pierwszego stopnia zostaną przeniesione ze Smolnicy do placówki w Myśliborzu. Złożyła 

wyjaśnienia w tej sprawie. 

Tomasz Jarema - Członek Komisji 

Zauważył, że teoretycznie nabór do Szkoły Branżowej powinien być kontynuowany, szkoła 

będzie w wykazie i rodzice mogą kierować tam swoje dzieci. 
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Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Zapytał, czy zostawiając szkołę branżową w Smolnicy nie trzeba będzie mieć zabezpieczonych 

etatów? 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Odpowiedziała, że nie trzeba. Dyrektor przedstawia arkusz organizacyjny w kwietniu,  nie 

robimy naboru do klasy pierwszej zatem nie będzie potrzeby zapewnienia etatów. 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Odniósł się do spotkania z radnymi, na które został zaproszony Dyrektor Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy.  Wyartykułował on jasno, że oczekuję jak najszybszego 

przeniesienia szkoły branżowej, gdyż jest zblokowany ze skierowaniami co stanowi zagrożenie 

dla ośrodka.  Należy zatem bazować na tym, o co prosił radnych dyrektor.  Tak samo 

wypowiadali się pracownicy,  jednostka chce rozwijać szkołę podstawową.  Oczekują żebyśmy 

jak najszybciej powołali Szkołę Branżową w Myśliborzu i abyśmy zwolnili miejsca w placówce  

w Smolnicy.  

Tomasz Jarema - Członek Komisji 

Przekazał, że brakuje mu  decyzji dotyczącej Branżowej Szkoły I stopnia Specjalnej  

w Smolnicy,  czy zostanie rozwiązana i zostanie to uzgodnione z Kuratorium 

Oświaty?  Zwrócił uwagę na możliwość wynajęcia pomieszczeń w szkole podstawowej  

w Smolnicy i prowadzenia tam zajęć  Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej. 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Przekazał, że  Burmistrz Dębna  wypowiedział umowę najmu sali gimnastycznej dla 

Smolnicy,  uczniowie nie mogą uczestniczyć w zajęciach sportowych. 

Tomasz Jarema - Członek Komisji 

Zwrócił uwagę, że jest to nieporozumienie, Burmistrz został źle poinformowany, sprawa ta 

zostanie wyjaśniona. 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał, dlaczego sprawa dotycząca sali gimnastycznej nie została dopilnowana? 

 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Przekazał, że wyjaśnień powinien udzielić dyrektor jednostki. Odnosząc się do tematu naboru 

do placówki poinformował, że dyrekcja ufając, że zostanie powołany ośrodek  

w Myśliborzu  jeździ po terenie i podejmuje działania w zakresie naboru do szkoły 

podstawowej.  Zatem szkoła czeka na ruch Rady Powiatu, licząc że te miejsca zostaną 

odblokowane.  

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Przekazał, że  nie mam możliwości w 100% obliczyć  ile to będzie wszystko kosztowało. 

 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Przekazał, że kalkulacja została wykonana. 

 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że nie jest ona kompletna, nie zostały w niej ujęte koszty dyrekcji.  Podczas dyskusji 

Centrum Usług Wspólnych nie potrafiło przedstawić szczegółowych danych. Okazuje się, że 

jednostka może się finansować dopiero po trzech latach.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę że jeżeli chodzi o salę sportową o której wspomniano to nigdy  

w budynku  Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy nie było sali gimnastycznej.  Od 

lat na zasadzie porozumienia z Gminą Dębno  udostępniano halę sportową na realizację zadań 

związanych z zajęciami wychowania fizycznego i zajęciami pozalekcyjnymi. 

Jeżeli chodzi o kalkulację kosztów,  odbyto szeroką dyskusję na Zarządach Powiatu.  

Osiągnięcie poziomu zbilansowania kosztów funkcjonowania MOS, to  rzeczywiście  musi to 

być grupa około 70 dzieci,  czyli pięć grup wychowawczych. Do takiego poziomu dochodzi się 

w każdej szkole przez dłuższy okres czasu.  Jeżeli to ma być szkoła branżowa z trzyletnim 

procesem kształcenia,  to w ciągu tych trzech lat powinniśmy ten poziom osiągnąć.  Pytanie 

zatem co w międzyczasie,  pozostawiamy te placówki które funkcjonują,  czyli Dom Wczasów 

Dziecięcych i CKZ po to, aby koszt utrzymania budynku zminimalizować do poziomu który 

pozwoli, aby do niego nie dokładać. 

Jeżeli chodzi o wypowiedź dotyczącą dopłacania do placówek oświatowych, to zwróciła uwagę 

że z reguły dopłacamy do szkół,  natomiast placówki oświatowe poprzez właściwe zarządzanie 
są w stanie się zbilansować stwarzając odpowiednie warunki i ich atrakcyjną ofertę.   

W tej kadencji,  gdzie były prowadzone działania na każdym obszarze oświaty,  koncentrowano 

się również na Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach którego niestety już nie 

ma.  Ale doprowadziliśmy poprzez odpowiednie działania do takiej ilości wychowanków,  że 

tak ogromna placówka nam się bilansowała.  W szkołach jest trudniej,  gdyż jest w nich 

określona liczba uczniów.  Skoncentrowanie placówek w jednym budynku i rozpoczęcie 

działalności MOS daje nam szansę uzyskania odpowiedniego poziomu wychowanków.  Dom 

Wczasów Dziecięcych powinien funkcjonować, aby wypełniać obiekt w okresie wakacyjnym 

i feryjnym. Jest szansa zatem, że ten budynek nie będzie pracował w rytmie roku 

szkolnego,  lecz przez cały rok. Czyli są to szanse dla powiatu których efekty nie będzie widać 

od razu, za pół roku czy rok.  Jest to szansa, że oferta placówek będzie atrakcyjna i będą się one 

bilansowały.  

 

Tomasz Jarema - Członek Komisji 

Zapytał, ile dostosowanie budynku pod względem budowlanym będzie kosztowało?  

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że jeżeli będzie pozytywna decyzja Rady Powiatu o utworzeniu MOS  

w Myśliborzu  to szykujemy się do nowego roku szkolnego.  Zauważyła,  że na dokumentację 

projektową przeznaczono kwotę 350 000 zł,  po przetargu wyniosła ona około 150 000,00 zł. 

Zatem  pozostała kwota może zostać przeznaczona  do tego, żeby ukończyć przystosowanie 

pomieszczeń po Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Zostały tam już wstępnie wykonane 

prace  związane z wymianą instalacji elektrycznej,  pozostało wykonanie prac 

wykończeniowych.  Będą to gotowe pokoje do przyjęcia I i II klasy. Jeżeli pozyskamy środki 

finansowe z Polskiego Ładu na zabytki, pod dokumentację w Smolnicy i budynek na  

ul. Marcinkowskiego, to w obu tych obiektach rozpoczynamy wykonanie izolacji 

fundamentów. Dokumentacja, która jest w opracowaniu jest po to utworzona , aby pozyskiwać 

środki zewnętrzne. Zwróciła uwagę na ogłaszane nabory wniosków. Poruszyła temat dotyczący 

szkolnictwa zawodowego i jego rozwoju. Poinformowała, że przystosowanie obiektu pod 

pierwszy etap jesteśmy w stanie wykonać w kwocie 200 000,00 zł, która jest w budżecie,  

a jeżeli chodzi kompleksowy remont budynku to czekamy na źródła zewnętrzne. 

Mariusz Kuziel – Członek Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

Przekazał, że jest ogłoszony przetarg, dokumentacja ma być wykonana w dwóch wersjach jedna 

w formie krótszej ok. 20 mln. zł druga w formie szerszej w kwocie ok. 30 mln. zł. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nie można koncentrować się tylko na jednym przypadku. Dokumentacja  

w Smolnicy opracowywana jest za kwotę 500 000,00 zł i szacowana wartość zadania będzie na 

kwotę ok. 40 mln zł. Zadanie również będzie realizowane ze środków zewnętrznych. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie założenia Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu oraz Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej 

głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji (T. Jarema) wstrzymał się od 

głosu 

 

3.3. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Myśliborzu za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do sprawozdania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem Sprawozdania z realizacji rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Myśliborzu za 2022 rok 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji (T. Jarema) wstrzymał się od 

głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Komisji – Robert Dudek 

 

Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023 – 2033. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji  

Zapytał o pkt. 5 uzasadnienia do uchwały dot. zmiany WPF w zakresie realizacji 

przedsięwzięcia pn. „Budowa ścieżki pieszo rowerowej w ciągu drogi powiatowej Nr 2161Z 

prowadzącej  Myśliborza do miejscowości Klicko odcinek A”. Zapytał skąd będą pochodzić 

brakujące środki finansowe w kwocie 30 000,00 zł? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że z puli Myśliborza. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023 – 2033 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji (T. Jarema) wstrzymał się od 

głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Komisji – Robert Dudek 

 

4.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2023 rok 

głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji (T. Jarema) wstrzymał się od 

głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Komisji – Robert Dudek 

 

4.3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim 

na lata 2022-2026”. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji  

Zapytał, na czym ma polegać aktualizacja Strategii? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił zmiany w przedmiotowym dokumencie, dopisano dane dotyczące rozwoju usług 

społecznych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2022-

2026” 

głosowało 3Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji (T. Jarema) wstrzymał się od 

głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Komisji – Robert Dudek 

 

4.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu uchylającej uchwałę w sprawie 

podniesienia wysokości świadczeń pieniężnych dla rodzin zastępczych zawodowych  

i rodzinnych domów dziecka. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Wojciech Ciechanowicz - Członek Komisji  

Zapytał, jaka była wysokość świadczeń? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił wyjaśnienia w tej sprawie. 

 

Tomasz Jarema – Członek Komisji 

Zwrócił uwagę, że uchwała jest uchylana, czy nie powinna być podjęta nowa, ustalająca 

wysokość świadczeń? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie ma takiej potrzeby z uwagi na to, że wysokość świadczeń jest ustalona 

w ustawie. Złożyła wyjaśnienia dotyczące uchylenia uchwały. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

podniesienia wysokości świadczeń pieniężnych dla rodzin zastępczych zawodowych  

i rodzinnych domów dziecka 

głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Komisji – Robert Dudek 

 

4.5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody  

na przeniesienie (zwrot) własności nieruchomości na rzecz Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa. 

 

Sebastian Kisielewski – Naczelnik Wydziału Geodezji Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśnił, że Powiat Myśliborski przejął 

nieodpłatnie od Agencji Nieruchomości Rolnych, Oddział Terenowy w Szczecinie działki 
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oznaczone numerem 30 i 34 położone w obrębie 1 miasta Myślibórz, gm. Myślibórz  

z przeznaczeniem na realizację inwestycji celu publicznego polegającej na budowie parku 

rekreacyjno-wypoczynkowego dla istniejącego Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle 

Somatycznie Chorych w Myśliborzu. W ustalonym okresie nie dokonano realizacji założeń  

i zobowiązań inwestycyjnych wobec czego Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa, Oddział 

Terenowy w Szczecinie będący następcą prawnym Agencji Nieruchomości Rolnych, Oddziału 

Terenowego w Szczecinie wystąpił z żądaniem zwrotu aktualnej wartości pieniężnej za wyżej 

opisaną nieruchomość wskazując, że od przedmiotowego żądania może odstąpić w przypadku 

gdy nastąpi zwrot ww. nieruchomości do zasobu Własności Rolnej Skarbu Państwa 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii związanej ze zwrotem przedmiotowej nieruchomości. Zwróciła uwagę, 

że wartość pieniężna nieruchomości to kwota 1 000 000,00 zł. 

 

Sebastian Kisielewski – Naczelnik Wydziału Geodezji Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami 

Przekazał, że Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa, Oddział Terenowy w Szczecinie 

zaproponował, zakup przez Powiat Myśliborski przedmiotową nieruchomość. Jednak zakup ten 

nie będzie opłacalny. Gdyby kwota sprzedaży była niższa, wówczas można by było rozważyć 

taką możliwość. Zwrócił uwagę na budżet Powiatu i Wydział zaproponował, aby dokonać 

zwrotu przedmiotowej nieruchomości. 

 

Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Zapytał, czy nie rozważono możliwość podziału nieruchomości i zakup n. 1 ha celem 

zagospodarowania przez DPS w Myśliborzu? 

 

Sebastian Kisielewski – Naczelnik Wydziału Geodezji Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami 

Odpowiedział, że Powiat Myśliborski otrzymał całość nieruchomości. Nie prowadzono 

rozmów w tej sprawie. Zwrócił uwagę, że nieruchomość nie znajduje się w bezpośrednim 

sąsiedztwie DPS. Przedstawił załącznik mapowy obrazujący lokalizację nieruchomości. 

Poruszył kwestię dotyczącą wyceny przedmiotowej nieruchomości. Przekazał, że 

rzeczoznawca Powiatu odniósł się do wyceny i nie znalazł możliwości obniżenia wartości 

nieruchomości. Przekazał, że operat przedstawiony przez Krajowy Ośrodek Wsparcia 

Rolnictwa jest rzetelny i przedstawiona cena jest realna.   

Jednak w budżecie powiatu nie ma zabezpieczonych środków finansowych na wykup 

przedmiotowej nieruchomości. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na przeniesienie (zwrot) własności nieruchomości na rzecz Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa 

głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Komisji – Robert Dudek 
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4.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie nawiązania współpracy 

partnerskiej pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Rejonem Vareńskim na Litwie. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 

Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał, czy Powiat Myśliborski będzie ponosił koszty członkowskie? 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Odpowiedział, że nie. Przedstawił wyjaśnienia dotyczące nawiązania współpracy partnerskiej 

pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Rejonem Vareńskim na Litwie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy 

partnerskiej pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Rejonem Vareńskim na Litwie 

głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny Członek Komisji – Robert Dudek 

 

Ad. 5 

Opracowanie sprawozdania z pracy Komisji za 2022 rok. 

 

Przewodniczący Komisji –Andrzej Królikowski 
Poinformował, że projekt sprawozdania z pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Myśliborzu  

w 2022 roku został przesłany Członkom Komisji. (Projekt sprawozdania stanowi załącznik Nr 

3 do protokołu). 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

  

Za przyjęciem sprawozdania z pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Myśliborzu w 2022 roku 

głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania  nieobecny Członek Komisji – Robert Dudek 

 

Ad. 6 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Poruszył kwestię wniosku Komisji w sprawie podwyżek dla pracowników. Zapytał, czy 

podjęto działania w tej sprawie? 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że są wykonywane analizy w tej sprawie, temat jest w realizacji.  

 

2. Członek Komisji – Tomasz Jarema 

Poprosił o wyjaśnienie zmian w zatrudnieniu przedstawionych w tabelach przekazanych przez 

Dyrektora CUW o kształtowaniu się zatrudnienia pracowników w CUW oraz powiatowych 

jednostkach organizacyjnych obsługiwanych przez CUW. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące danych zawartych w tabelach. 

 

3. Członek Komisji Wojciech Ciechanowicz 

Złożył wniosek o przygotowanie informacji na temat realizacji inwestycji zaplanowanych  

w 2023 roku. Poprosił o  podanie harmonogramu dotyczącego postępowań przetargowych jakie 

są ogłoszone oraz planuje się ogłosić w związku z realizacją inwestycji oraz informacji  

o wynikach już rozstrzygniętych postępowań przetargowych tj. Nazwa wykonawcy zadania  

i kwota. 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 15:00. 

      

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 
 

 


